
 

 

Tilsynsutvalg 1 

 

RAPPORT FRA TILSYNSBESØK 

Kjernehuset Dagsenter 

Tirsdag 17. desember kl. 15.00-15.30 

Til stede: de faste medlemmene Dagny Gärtner Hovig og Borgny Flatlandsmo, varamedlem Kari 

Heiberg 

Kontakt under besøket: avd.leder Gunvor Hamre 

__________________________________________________________________________________ 

TILSYNSUTVALGETS RAPPORT 

- Det er ikke noe nytt vedr. nye lokaler siden tilsynsutvalgets forrige besøk 8. juli. Institusjonen 

trenger mer plass, spesielt er det ønskelig med et ekstra oppholdsrom, slik at det vil være 

mulig for brukere å være alene ved behov, med en dør som kan lukkes. 

- Ved forrige tilsyn ble det understreket at det er stort behov for nye låser, og ev. nye dører, på 

toalettene. Tilsynsutvalget er kjent med at dette har vært tatt opp flere ganger, uten resultat. 

Situasjonen er prekær, og tilsynsutvalget anmoder bydelsadministrasjonen om å ta dette opp 

med Omsorgsbygg snarest. 

- Institusjonen har felles bra1nnvarslingsanlegg, men har ikke fått noe informasjon om når 

oppussingen av Manglerudhjemmet starter og heller ikke hvordan brannvarslingen da skal 

organiseres. 

- Den faglige ressursgruppa, som fungerer godt, hadde en teambyggingsdag i høst. Gruppas 

virksomhet skal vurderes for å samle inn erfaringer. Lederne er blitt flinkere til å samarbeide 

med ressursgruppa, det samarbeides bra, bl.a. fungerer boligene tydelig bedre. 

- Håndtering av sykefravær er tilfredsstillende, se forrige rapport fra 8. juli. 

- I perioden august-oktober hadde institusjonen en person i arbeidspraksis (arbeidstrening). 

Det fungerte mindre bra, til dels med stor belastning for de ansatte. Det er bestemt at det nå 

tas en pause fra å ta inn personer på arbeidstrening. 

- Brukerne spiser lunch på institusjonen. Samarbeidet med boligene om kosthold er nå bra, 

det er stor oppmerksomhet om sundt kosthold. 

- Det er igangsatt forsøk med dyrkning av urter og andre planter i kasser. Det har vært 

vellykket. Institusjonen har tidligere mottatt kr. 5000,- fra bydelen for dette. 

- En bruker har flyttet ut av kommunen, og det er ledig plass for 3 dager i uken. Ledig kapasitet 

brukes p.t til hjemmebesøk. Ikke alle som har fast plass bruker hele tiden, så institusjonen 

har mulighet til å ta inn ny bruker både til heldag og til redusert tid. 

 

Oslo, 19. desember 2019 

 

Dagny Gärtner Hovig (s)                          Borgny Flatlandsmo (s)                          Kari Heiberg (s) 

 

- Rapport sendt bydelsadministrasjonen 21.12.2019 
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